
209 - wniosek, XXXI sesja Rady Miejskiej, 26 października 2016 r. 

Interpelujący radny: Paweł Szewczyk 

Radny poruszył temat WIFI w komunikacji miejskiej. Dodał, że sprawą tą zajmował się w poprzedniej 

kadencji, zgłaszał taką inicjatywę, był nawet na rozmowie w Spółce, jednak temat upadł. 
Radny wnioskuje, aby do sprawy powrócić, gdyż wydaje się prosta do zrealizowania, podobnie jak 

WIFI dostępne w miejscach publicznych. 

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/25643.html
http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/33.html



